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ZÁPIS 

z 29. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 20. 6. 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

 

Přítomno: 16 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 3 – Bc. Radovan Doubek, Mgr. Michaela Oliwinská, Marie Štolpová 

Přišli později: 2 – Ing. Martin Procházka – 16:04 hod., Ing. František Šlapanský – 16:20 hod. 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: MUDr. Ladislav Kučera, Pavel Procházka 

Návrhová komise: Mgr. Petr Lang, Tomáš Makovický, Ing. Jiří Procházka, Pavlína Tkaná 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 29. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 16 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvila paní Marie 
Štolpová, Mgr. Michaela Oliwinská a Bc. Radovan Doubek, později dorazí Ing. Martin 

Procházka a Ing. František Šlapanský. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem. Dodatečný materiál Vám 
byl zaslán také e-mailem a jeden materiál máte předložen zde na místě. Navrhuji diskuzi ke 

každému bodu zvláště a drobné úpravy v pořadí programu.  
Na dnešním zasedání Zastupitelstva města vítám Mgr. Procházkovou, zástupkyni Národního 
památkového ústavu a také Ing. Řehořku, architekta a autora studie na západní křídlo 
krumlovského zámku.  
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 
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3. Informace starosty  

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
6. Zápis z 13. schůze Finančního výboru  

7. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2021, Účetní závěrka Města Moravský 
Krumlov ke dni 31. 12. 2021 Rozpočtová opatření č. 5 - 10/2022  

8. Smuteční síň, ul. Palackého, Moravský Krumlov  
9. Studie zámku Moravský Krumlov – prezentace  

10. Poskytnutí humanitární pomoci městu Kvasyliv, Ukrajina  

11. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na financování 
sociální služby Pečovatelská služba, Pečovatelská služba Moravský Krumlov  

12. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na financování 
sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna Moravský Krumlov  

13. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na financování 
sociální služby Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, Rodinný sociální asistent 
Znojmo  

14. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – Polánka – Inženýrské sítě pro 19 rodinných domků, ulice 
Za hřištěm – II. a III. etapa  

15. Informace o přípravě rekonstrukce ulic Nádražní a Dvořákova  
16. Dodatky k Dohodám o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně 

souvisejících vodovodů a kanalizací a ke Smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a 
kanalizací  

17. Koupě pozemků v lokalitě „Na Kačence“  

18. Výsledek veřejné zakázky Protipovodňová opaření města Moravský Krumlov  
19. Stanovení počtu zastupitelů na volební období 2022-2026  

20. Souhlas ZM se vznikem PP – projekt: „Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu 
Moravskokrumlovsko III“  

21. Služby města Moravský Krumlov 

22. Korespondence  

23. Různé 

24. Diskuze 

25. Závěr 
 

 

Dodatečné body do programu jednání: 
1. Veřejnoprávní smlouva – poskytnutí dotace z rozpočtu JmK – SDH Moravský Krumlov 

2. Žádost o poskytnutí daru – Nadace Mucha 

3. 124320 Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov – ul. 

Palackého, Školní a Komenského  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byli navrženi tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: MUDr. Ladislav Kučera, Pavel Procházka 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová a 
ověřovatele zápisu: MUDr. Ladislav Kučera, Pavel Procházka. 

  

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Mgr. Petr Lang, Tomáš Makovický, Ing. Jiří 
Procházka, Pavlína Tkaná  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Mgr. Petr Lang, Tomáš 
Makovický, Ing. Jiří Procházka, Pavlína Tkaná 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. 

 

 

Příchod – Ing. Martin Procházka – 16:04 hod. 

Nyní je 17 zastupitelů 

 

 

2. Interpelace 

 

 

HLAVÁČ František – chtěl bych se zeptat na chodník Na Kačence, zda se s tím bude ještě něco 

dělat, nějak upravovat? Pokud se tam neudělá nějaká struha a přijde bouře, tak se to bude stále 
zaplavovat. Ještě mám jeden dotaz. Stromy, co jsou na ulici Tiskárenské, na parkovišti. 
Procházeli tam děti, maminky s kočárkem a spadla tam větev. Ty stromy jsou ve špatném stavu. 
Mělo by to jít pryč nebo se tam něco stane.  

PhDr. KOŠÍČEK Jan – já mám také k té oblasti „Vrabčáku“. Už jsme to tam jednou s Ing. 

Raboněm řešili, bobři tam vystavěli hráz a ty pozemky, co jsou okolo, jsou v problému a Povodí 
se k tomu staví, tak jak se staví. Asi by chtělo i z pozice města něco napsat, já tam budu psát za 
rybáře určitě nějaký dopis. Myslím si, že pokud přijde nějaká bouřka, tak firma PROIMPEX bude 
plavat. Já jsem na to už upozorňoval. Ta hráz je vyšší a vyšší, a ty pozemky jsou podmáčené.  
STAROSTA – chodník Na Kačence prochází zátěžovou zkouškou. Ty deště jsou nyní extrémní a 
zhotovitelská firma to bude dodělávat tak, aby nedocházelo k tomuto soustavnému vyplavování. 
Stromy na Tiskárenské a bobří hráz, odpoví Ing. Raboň. 
Ing. RABOŇ Kamil, vedoucí odboru životního prostředí – když pan zastupitel na ty stromy 

upozorňoval, tak jsme se tam s paní Kačírkovou jeli. Mělo by to být hotovo, a pokud ne, tak 
v brzké době bude. Mají toho hodně. Při té příležitosti jsme řešili i lípy u bývalé zvláštní školy 
v Rakšicích. Co se týká bobří hráze, tak dnes jsme to s panem Košíčkem probírali. Já budu také 
ještě apelovat na Povodí Moravy.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o proběhlých jednáních. 
 

 

 

3. Informace starosty – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že je starosta veřejná osoba, tak Vám oznamuji, že jsem začal 
prodávat svůj rodinný dům Na Vyhlídce, abych se mohl v létě přestěhovat do nového domu na 

Novosadech.  

Další věcí je informace k ukončení činnosti Znojemského regionálního rozvoje. Máte zde 
předloženo usnesení Krajského soudu, který jmenoval likvidátora, a my v tomto týdnu máme 
schůzku, kde se budeme bavit s ostatními obcemi, kolik zbývá peněz na účtu a jakým způsobem 
to bude rozděleno.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o zrušení Znojemského 
regionálního rozvoje, o.p.s., Dolní Česká 352/13, 669 02 Znojmo, IČO: 25550641 Krajského 
soudu Brno a souhlasí s dalším postupem města ve věci. 

 

 

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

 

5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 63 z 63. schůze RM konané dne 21. 3. 2022, 
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 Usnesení č. 64 z 64. schůze RM konané dne 11. 4. 2022, 
 Usnesení č. 65 z 65. schůze RM konané dne 25. 4. 2022, 
 Usnesení č. 66 z 66. schůze RM konané dne 9. 5. 2022, 
 Usnesení č. 67 z 67. schůze RM konané dne 23. 5. 2022. 

9. Smuteční síň, ul. Palackého, Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

STAROSTA – RM na své 58. schůzi schválila zpracovatele vizualizace a dalších projektových 
dokumentací společnost Quality Group s.r.o., Brno. ZM na svém 26. zasedání konaném dne 14. 
2. 2022 schválilo vizualizaci smuteční síně, ul. Palackého, na pozemku p. č. 31/1 a 31/2, která 
sloužila jako podklad pro zpracování projektové dokumentace pro územní a stavební řízení. 
Vzhledem k archeologickým nálezům v místě plánové stavby, bylo potřeba celou stavbu 
posunout více do prostoru. Díky archeologickým průzkumům došlo také k posunutí termínu o 3 
měsíce na zpracování projektové dokumentace pro stavební povolení do 5. 7. 2022 a 
dokumentace pro provedení stavby včetně pravomocného stavebního povolení do 5. 10. 2022. 
Předpokládané náklady stavby jsou 14 mil. Kč vč. DPH.  
Než otevřu rozpravu, tak si jako předkladatel tohoto materiálu dovolím ještě další komentář. 
Z mého pohledu se debata o smuteční síni posunula do, pro mě, zvláštního bodu. Dovolím si pár 
poznámek, k tomu, co to vlastně smuteční síň je a jak se vlastně smuteční síň v rámci občanské 
vybavenosti každého města umisťuje. Říkám, zde svůj osobní pohled na věc. Poté budete moci 

vyjádřit svůj vlastní názor. Považuji smuteční síň za základní občanskou vybavenost každého 
města, minimálně naší velikosti. Město se má samozřejmě starat o školy, hřiště, obchody a 
v každém městě by měl být výrazně podporován spolkový život. Pokud se město rozhodne, 
vystaví si koupaliště. Pokud se město rozhodne, vystaví si zimní stadion. V každém městě, obci 
jsou kostely. Taktéž kostel patří k základnímu občanskému vybavení každého města, obce. 
Ohledně 14 mil. Kč na výstavbu smuteční síně, je návrh na krytí úvěru, který jsme již přijali 
v loňském roce a který je částečně kryt na financování oprav moravskokrumlovského zámku. Ve 

schváleném návrhu rozpočtu města je alokován úvěr 8 mil. Kč a z rezervy, která nyní činí 27 mil. 
Kč, bychom si na výstavbu smuteční síně vzali částku 6 mil. Kč. V rozpočtu by následně zůstala 
dostatečně velká rezerva na nějaké případné další věci. Pokud někdo argumentuje, pro mě tím, že 
na výstavbu smuteční síně nemáme peníze, tak já ten argument považuji za lichý. Máme na něho 
peníze, dostatečně. Ingr. Řehořka je pro mě autorem výroku „fenestrální rozpočet“ tzn., podívám 
se z okna a budu si myslet, kolik to stojí. Tady probíhaly v rámci „fenestrálního rozpočtu“ různé 
částky, které byly pro mě naprosto neuvěřitelné. Pokud přijmu to, že na smuteční síň použiji 
částku 14 mil. Kč, podle projektu, který je v současných cenách, protože ten projekt máte zde 

k dispozici. Další věc, kterou si říkám ohledně výstavby smuteční síně, je, proč mají někteří 
opačný názor ve věci její výstavby. Proč si říkají, my smuteční síň nechceme vystavit. Tak si 
říkám projekt, cena. O obojím jsem již mluvil. Myslím si, že jsem vše dostatečně zdůvodnil. 
Další věcí je, že necítí potřebu výstavby smuteční síně. Je velmi smutné, kdy my jako 
Krumlováci se jezdíme rozloučit s našimi blízkými – Vémyslice, Hostěradice, Brno, Ivančice.  
 

 

Příchod – Ing. ŠLAPANSKÝ František – 16:20 hod. 

Nyní je 18 zastupitelů 
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To, že to někdo necítí jako potřebu, to vnímám a rozumím tomu. Byl bych rád, kdyby se tento 
pohled na věc změnil. Další věcí je, proč si říkám, proč je u některých takový zásadní postoj k ne, 

že bychom udělali jinou investiční akci ve výši 14 mil. Kč. Ptám se jakou investiční akci? V této 
chvíli máme připraveny tři akce, na které se soustředíme – zámek, chodníky, silnice. V této chvíli 
je dokončena oprava jižního křídla zámku, oprava výstavních síní a zde oceňuji práci pana 
místostarosty a Ing. Stejskalové. Dále velice kritická ulice Nádražní, kterou potřebujeme opravit 
– řeší se. Jsou další investiční akce, kde jsou ty peníze potřeba. Tam jsme tu debatu ani nezačali a 
nikdo z nás to neměl ve volebním programu. Nikdo o tom nevedl žádnou podrobnější debatu. 
Pokud je jasné ne, z toho důvodu, že někdo necítí potřebu, tak říkám, rozumím tomu a snažím se 
na to apelovat. Závěrem si dovolím říct, že smuteční obřad je rituál jako narození, následně vítání 
občánků nebo svatba, tak i pohřeb. Svatba rozhoduje o tom, jak budeme s někým žít. Pohřeb o 
tom, jak budeme na někoho vzpomínat. Každý z Vás má určitě spoustu nějakých svých rituálů, 
které potřebuje ke svému životu. Mně bohužel nebyl dán dar víry, já bohužel nemám možnost 

využívat dar rituálu, kteří dar víry mají. Můj každodenní rituál je pití kávy, nedělní oběd 
s rodinou. To jsou takové ty moje rituály, na kterých poměrně lpím. Tady ty velké rituály – 

svatby, pohřby, a vzhledem k to, že jsem měl tu čest a 16 let oddávám, tak ta svatba je pro mě 
velmi emotivním momentem. Ti, co mají dáno a mají dar víry, tak mají v Krumlově pět 
možností. My, co tento dar nemáme, tak máme tuto obřadní místnost pro konání svatby a 
nemáme smuteční síň. Byl bych rád, kdybyste na smuteční síň nepohlíželi, že nás to bude stát 14 
mil. Kč, protože vždycky můžeme najít jinou investiční akci. Pohlíželi na to jako na věc, která 
Krumlovu chybí. Je velmi negativně vnímáno, že tady smuteční síň nemáme. Z mé strany to je do 
důvodové zprávy a zahájení rozpravy zatím vše.  
HORÁK Michal, DiS. – já bych chtěl na začátek říct, že vnímám potřebu smuteční síně 
v Moravském Krumlově jako pan starosta. Doufám, že většina z nás to bere stejně. Za mě, tady ta 
smuteční síň chybí, abychom se nejezdili rozloučit se svými blízkými někam mimo Moravský 
Krumlov. Myslím si, že město Moravský Krumlov toto občanům hodně dluží. Byl bych rád, 
kdyby tady zaznělo několik dalších informací. Zejména ohledně umístění smuteční síně na ulici 
Palackého. V této zprávě je napsáno, že oproti původnímu plánu by měla být síň vsunuta více do 
prostoru. Já jsem tady zaslechl, že snad 8 metrů, což oproti tomu, co jsem viděl je významný 
zásah směrem k ulici. Docela se zmenší ten prostor pro smuteční hosty. Byl bych rád, aby tady 
zaznělo, proč jsme se rozhodli tady pro tuto variantu umístění. Jak moc velká bude změna oproti 
původnímu plánu. Zaslechl jsem i možnosti o umístění smuteční síně oproti původnímu plánu na 
parkoviště, pozemcích za cukrárnou pana Blahetky. Je to poměrně velký prostor, a co jsem se 

koukal do katastru, tak většina pozemků je ve vlastnictví města. Plánujeme tam větší parkoviště, 
tímto by se mohly zabít dvě mouchy jednou ranou. Parkování je Achillovou patou v tom původní 
plánu smuteční síně.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – já mám prakticky stejné poznámky jako Michal. Tam byla první 
věta, základní prvek občanské vybavenosti. Já si to také myslím. Je to o vůli zastupitelstva, a toto 
zastupitelstvo vůli zřídit zastupitelstvo má. Nicméně, jak říkal Michal. Vzhledem k tomu, že se 
jedná o umístění 8 – 10 metrů dopředu, nevím kolik přesně. Nebude tam parkoviště, nebude tam 
vstup do Sokolovny dostatečný a ten strom, který tam roste, bude muset být zřejmě pokácen. 
Myslím si, že to je hodně velké omezení a že ta vizualizace, kterou jsme dostali, je momentálně 
naprosto nevyhovující. Právě kvůli těmto úpravám, které se budou muset udělat. Myslím si, že 
tam v tom místě by to už být nemělo – ul. Palackého.  
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Ing. PROCHÁZKA Martin – já trošku navážu na moje dva předřečníky. Nemáme nic proti 
smuteční síni, ale vidím takové dva problémy. To umístění, jak už tady kolegové nadhodili nebo 

čeho se dotkli. Ta lokalita se nám nezdá úplně šťastná. Zazněl tady termín „fenestrální rozpočet“. 
Ačkoliv jsem se bavil s pár lidmi, kteří se kolem staveb pohybují, tak i při té původní vizualizaci, 

tak těch 14 mil. Kč při dnešních cenách. Sám vím, jak ceny v dnešní době letí raketově nahoru, 
protože také stavím barák. Zdá se to jako nereálné. Tím nechci říci, že se to nedá za to postavit. 
Abychom se dokázali bavit konkrétně, tak bychom potřebovali mít nějaký podklad. Pokud 
nebudeme mít aspoň orientační rozpočet, tak jak tam je 14, tak tam může být 20 mil. Kč.  
MÍSTOSTAROSTA – já jsem se chtěl jenom zeptat, než budu pokračovat dál, tak jaký je 
plánovaný harmonogram? Já jsem se Tě na to už ptal, tady jsi to neřekl. Harmonogram té akce, 
pokud dnes schválíme usnesení, tak jaký je plánovaný harmonogram? 

Mgr. STRIEGLER Tomáš – já jsem měl ty otázky podobné. Zajímalo by mě, jestli tím, že 
schválíme tu smuteční síň, tak do jaké výšky ceny bychom šli? Je tam napsáno 14 mil. Kč, máme 
tady odborníka Ing. Řehořku. Chápu, že tu smuteční síň, třeba nedělal, ale jestli dokáže říct, že ta 
částka je aspoň trochu reálná. Pokud chceme něco odpovídající velikosti, tak a jak řekl Martin, ty 
ceny jsou dneska úplně nereálné. Za 14 mil. Kč dneska postavíte dva rodinné domky. Nemyslím 
si, že smuteční síň, která má být důstojná pro 100 – 150, 200 lidí, tak jak jsme tam plánovali. A 
pak je tam ještě to umístění. Vidím, tam že tam není jasně dán harmonogram. Schvalovali 

bychom něco, k čemu vlastně ještě nemáme zpracovanou studii, plán. Pokud abychom to opravdu 
schválili, tak by mě zajímalo, jaký si dáme strop. Když to posuneme o kousek dál, tak si 
řekneme, aha ono to mělo být 14 mil. Kč a ono to bude 23 nebo 25 mil. Kč, nevíme. Schválíme to 
i přesto nebo si dáme nějaký limit? 

STAROSTA – myslel jsem si, že odpovím na konci. Vy nezpochybňujete můj rozpočet, že já 
jsem se podíval z okna. Rozporujete profesionální rozpočet, který říká společnost Quality Group 

s.r.o., doufám, že si to uvědomujete. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – já se přiznám, že jsem se v tom trochu ztratil. My jsme naposledy tady 

měli nějakou vizualizaci, a měl jsem pocit, že odcházíme s tím, že jsme byli potěšeni tím, jak to 
vypadá, včetně toho umístění. Já tady vidím nějaké technické problémy, které by bylo potřeba 
vykomunikovat. Nerozumím tomu, proč při archeologickém nálezu je potřeba stavbu posunovat. 
V centru Prahy by potom nepostavili nic. Je to podle mě o nějakém technickém řešení. 
Samozřejmě za nějakého dozoru památkářů, archeologů. Nepředpokládám, že pokud se v Praze 

objeví nějaký archeologický nález, tak posunou baráky o nějakých 100 metrů vedle. Určitě to tam 
tak nefunguje a nevím, proč by to tak mělo fungovat v Krumlově. Podle mě jde o to, aby se ty 

památky nějakým způsobem zajistily, a pořád si myslím, že to je o technickém řešení. Nevidím 
důvod, proč bychom to neměli posunout do další fáze. Stejně bude na nás, abychom schválili 
smlouvu za podmínek, které nám buď budou, nebo nebudou vyhovovat. Jediná adekvátní věc je 
výběrové řízení, rozpočet firmy, která to nacení a pak už to není o ničem. Firma je vázána 

nějakou cenou, kterou budeme akceptovat nebo nebudeme. Nerozumím tomu, co se tady všechno 
děje.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – jenom malou technickou. Honzo, my jsme si to nevymysleli. Tady 

bylo potřeba celou stavbu posunout více do prostoru, a pokud vidím, že to je tady napsané, tak 
samozřejmě a je to nějaký názor odborníků, který chce tu stavbu někam posunout. O rozpočtu 
jsme tady třeba vůbec nemluvili.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – já jsem na Vás vůbec nereagoval. Říkal jsem, že je potřeba vyřešit ty 
technické věci.  
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STAROSTA – změny jsou vyvolány historickou zdí. Dotaz na plánovaný harmonogram. Ten 
bude probíhat, tak jako u všech investičních akcích. Nejprve se musíme domluvit na tom, že 
investiční akci chceme. 
MÍSTOSTAROSTA – v tom materiálu je přece uvedeno, že v této chvíli se dokončuje 
dokumentace pro stavební povolení a územní řízení, která bude teprve odevzdána. Nějaké finále 
bude tedy teprve 5. 7. 2022 a v té smlouvě se zhotovitelem projektové dokumentace je i 

provedení prováděcí dokumentace na základě, které my tedy soutěžíme. To je až do 5. 10. 2022. 
Já si myslím, že v této chvíli jsou tato usnesení předčasné. Teď běží to, co jsme již schválili. 
Projektuje se stavba pro stavební povolení, dá se to na stavební úřad a je možné, že tam dotčené 
orgány budou mít připomínky. Následně se to zapracuje do prováděcí dokumentace na základě, 
které soutěžíme, vždycky. Proto jsem se ptal na ten harmonogram, kdy jsem pochopil, že chceš 
vyhlásit výběrové řízení, ale za mě standardně to výběrové řízení vyhlašujeme až potom, co 
máme tu projektovou dokumentaci. Teď to máme rozhodnuté, projektuje se. Je otázka, jestli se 
máme vrátit zpátky k tomu, že to máme naprojektovat na původním místě anebo se už posunou 
dopředu a projektovat to na tom místě, na kterém to je projektované teď? To je zásadní otázka. 
Proto jsem se ptal na ten harmonogram a chtěl jsem na něj reagovat.  
STAROSTA – vrátím se k tomu, co jsem říkal na začátku. Proč tak razantní ne, a pořád jsem se 
snažil si sám sobě odpovědět. Napadá mě jiné ne a budu nad tím hodně dlouho přemýšlet. 
Nemusím připomínat, že na podzim jsou komunální volby. Zářijové zastupitelstvo a první 
zastupitelstvo je ustavující, po kterém se čeká nějakou dobu a bude se připravovat rozpočet na 
rok 2023. Pokud to umíme dobře spočítat, jestliže my po předání dáme pokyn k vytvoření 
prováděcí dokumentace a zároveň vyhlásíme výběrové řízení, tak se všechno potká tak, aby při 
schvalování rozpočtu nové zastupitelstvo mohlo rozhodnout, jestli tuto investiční akci udělá či 
ne. Je to jen zodpovědný přístup k těm lidem, kteří přijdou po nás. Je mi líto, že to musím takto 
natvrdo říci. Odpovědnost vůči těm nastávajícím zastupitelům cítím velmi silnou. Proto je zde 

návrh na pověření RM administrací výběrového řízení na zhotovitele stavby s názvem „Smuteční 
síň, ul. Palackého, Moravský Krumlov“. Ohledně toho místa, to nelze, pokud se jednou odhlasuje 

místo, tak to nelze 10krát měnit. Rozumím tomu, že umím najít důvod, proč to nepodpořit.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – navrhuji pauzu.  

PhDr. KOŠÍČEK Jan – já bych se o tom potřeboval pobavit. Leží mi na srdci technické 
vybavení. S místem asi nemá drtivá většina problém. Problém vidím v posunutí dopředu. 
Potřeboval bych od někoho slyšet, proč se to tak razantně muselo posunout.  
 

 

PŘESTÁVKA – 16:45 – 17:00 hodin – 15 minut 

 

 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že byla rozprava ukončena. Vrátím se k tomu, co jsem říkal na 
začátku „Kdo chce hledat cestu, kdo nechce, hledá důvody“. To ne, smuteční síni je vázáno 
u některých z Vás a mrzí mě to, nějakými důvody, o kterých radši nebudu spekulovat. Udivuje 

mě, že u takových věcí jako oprava výstavních prostor, jako je zámek, máme tady Ing. Řehořku, 
jako jsou další věci, tady jste rozpočet nezpochybňovali a tady ho zpochybňujete, a zase je to 

důvod proč ne.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – já zásadně nesouhlasím s tím, že bychom byli proti smuteční síni. 
Máme tady hlasovat o naprosto odlišném návrhu, oproti tomu, tak jak jsme měli vizualizaci. 
Vzhledem k tomu, že jsme ten návrh dneska viděli poprvé a důvody, proč došlo k tomu posunutí 
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také. Nám se vizualizace líbila, byl skvělá, ale v tom únoru, kdy jsme o ní hlasovali, tak jsme 

hlasovali o něčem úplně jiném. Tohle je naprosto jiná strategie a myslím si, že to umístění a ta 
místa, která jsou plánována před smuteční síní, tak jsou naprosto nedostatečná. Je potřeba v tom 

vést jednání. V žádném případě nejsme proti tomu. Zaznělo to tady a naprosto s tím nesouhlasím. 
Hledat nějaké důvody, i když nejsem odborníci, podle toho, co vidíme a co máme napsáno.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – já se pořád nemohu zbavit dojmu, že jsme v tom měli být prostě 
aktivnější. Teď to odložíme a zase se nebude dlouho nic dít. Já bych to, podle mého názoru více 
nestrukturoval. Byl bych rád, abychom zavázali RM k tomu, aby administrovala dál ten proces 
v tom, že se zapracují ty připomínky, které tady zazněly. 
STAROSTA – návrh usnesení z mé strany zazněl, a to, že ZM odkládá své rozhodnutí ve věci 
pověření RM administrací výběrového řízení. Tzn., že na nejbližším zasedání ZM bude tento 
materiál znovu předložen s těmi úpravami, které tady zazněly. Pokud se to stihne dříve, tak si 
dovolím o prázdninách svolat jednání ZM k mimořádnému bodu. 
Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – já jsem jenom k tomu 

chtěla říct, že stavební povolení nepoběží. My tam potřebujeme vyjádření dotčených orgánů. Pokud 
se stavba posune jinam nebo jiným směrem, tak musíme znovu žádat o jejich stanoviska. Nejdříve 
se musí naprojektovat a pak se můžou žádat dotčené orgány, a poté stavební povolení.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci pověření RM administrací výběrového 
řízení na zhotovitele stavby s názvem „Smuteční síň, ul. Palackého, Moravský Krumlov“. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 1 – PROCHÁZKA Pavel   
 

 

 

10. Studie zámku Moravský Krumlov – prezentace – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

STAROSTA – předal slovo Ing. arch. Řehořkovi, který zastupitelům představil architektonickou 
studii „Zámek Moravský Krumlov – IV. etapa západní a severní křídlo, severovýchodní přístavek 
a propojení všech prostor zámku“. Zastupitelé byli panem inženýrem informováni o opravách 

zámku, vybudování výtahu a dalších možnostech využití zámku města. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s vystoupením Ing. arch. Petra Řehořky, ARCHA 66 a.s., 
Brno. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí fyzické vystoupení Ing. arch. Petra Řehořky, ARCHA 
66 a.s., Brno ve věci prezentace architektonické studie „Zámek Moravský Krumlov – IV. 

etapa západní a severní křídlo, severovýchodní přístavek a propojení všech prostor 
zámku“. 

 

 

STAROSTA – děkuji Ing. Řehořkovi a nyní předávám slovo Mgr. Procházkové, zástupkyni 
NPÚ. Mgr. Procházková seznamuje zastupitele s fotografiemi před a po opravě zámku města, a 
klade důraz na zachování historického rázu zámku.  
STAROSTA – děkuji oběma za vystoupení na dnešním ZM. Ing. Řehořka je velmi významnou 
osobností, která se zapsala do historie moravskokrumlovského zámku. Vzal na sebou velkou 

míru zodpovědnosti z hlediska projektu, z hlediska přípravy a z mého pohledu mu patří velké 
poděkování. Zároveň velké poděkování si zaslouží Mgr. Procházková, která přestože, my, co se 

známe, jsme spolu vedli vždy spor. Je velmi intuitivní k tomuto projektu a dovolím si Vám paní 
magistro velmi výrazně poděkovat za Váš přístup. Jsem rád za tu debatu k opravám západního 
křídla. Každý máme nějaký úkol ve hře. My jako zastupitelé si musíme uvědomit, že nás to bude 
stát 200 mil. Kč, které sami ze svého rozpočtu dát neumíme. Když se všechno podaří a jednání, 
která jsou vedena, budou úspěšná, tak budeme moci podat žádost do IROP na Ministerstvu pro 
místní rozvoj. Největším zásahem v rámci západního křídla je zásah nově vznikajícího schodiště. 
Zámek, který my vlastníme má jen vnitřní schodiště a to dvě úzká, kulatá. Nejsou vhodná pro 
návštěvy a je to pro únikový východ. 
  

 

Dále představuje zastupitelům průběh oprav západního a severního křídla, severovýchodního 

přístavku a propojení všech prostor zámku, prostory, využití prostoru před zámkem a možnosti 
využití opravených prostor atd.  

 

 

Usnesení: 



29. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 20. 6. 2022 

 12 

Zastupitelstvo města souhlasí s vystoupením Mgr. Marty Procházkové, garant území pro 
Moravský Krumlov, NPÚ Brno. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí fyzické vystoupení Mgr. Marty Procházkové, garant 
území pro Moravský Krumlov, NPÚ Brno ve věci projednání návrhu IV. etapy oprav 
zámku Moravský Krumlov. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí prezentaci architektonické studie „Zámek Moravský 
Krumlov – IV. etapa západní a severní křídlo, severovýchodní přístavek a propojení všech 
prostor zámku“. 

 

 

STAROSTA – ještě jednou k zámku, bych rád na závěr poděkoval dvěma lidem, a to je Ing. 
Stejskalová a Mgr. Juránek, kteří v opravách jižního křídla odmakali kus poctivé práce. Jsem za 
to vděčný a myslím si, že zámek vypadá velmi dobře a budiž nám to někdy přičteno k dobru. 
V této chvíli ukončuji projednání tohoto bodu a děkuji oběma hostům za jejich vystoupení.  
 

 

 

6. Zápis z 13. schůze Finančního výboru – předkládá Mgr. Tomáš Striegler, předseda FV 

 

 

STAROSTA – předal slovo předsedovi FV. 
Mgr. STRIEGLER Tomáš – dobrý den, vezmu to jenom krátce. Zápis jste měli k dispozici. 

Předmětem jednání FV byl závěrečný účet města a účetní závěrka. Chci poděkovat Ing. 
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Florianové, která nás tím pěkně provedla. Vše jsme prodiskutovali a ZM doporučujeme ke 
schválení.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 13. schůze Finančního výboru konaného dne 
18. 5. 2022. 

 

 

7. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2021, Účetní závěrka Města Moravský 
Krumlov ke dni 31. 12. 2021 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – byl sestaven v souladu s ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění. Závěrečný účet byl zveřejněn na úřední desce 
města dne 1. 6. 2022. Současně je předkládána ke schválení i účetní závěrka města ke dni 31. 12. 
2021. Oba dokumenty projednal finanční výbor na své 13. schůzi konané dne 18. 5. 2022. 
Schvalovat závěrečný účet a účetní závěrku obce je dle ust. § 84, odst. 2, písm. b) zákona č. 
128/2000 Sb., zákon o obcích, v platném znění, vyhrazeno zastupitelstvu obce. 
Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2021: 

- příjmy rozpočtu dosáhly částky 270,8 mil. Kč 

- výdaje rozpočtu se uskutečnily v objemu 295 mil. Kč 

- město splácelo čtyři úvěry, na jistinách uhradilo 39,3 mil. Kč, přičemž největší podíl tvoří 
splátka úvěru spojeného s předfinancováním dotace na zámek (33 mil. Kč) 

- zůstatky všech úvěrových účtů k 31. 12. 2021 činí 14,5 mil. Kč 

- poměr dluhu k průměru příjmů je nyní finančním ukazatelem, který je předmětem 
regulace státu; město dosahuje hodnoty 6,45 %, přičemž hraniční hodnota činí 60 % 

- v závěru roku 2021 bylo na účtech města k dispozici celkem 37,3 mil. Kč 

- v porovnání s rokem 2020 byly příjmy v roce 2021 vyšší o 2 mil. Kč, výdaje o 41 mil. Kč 

- provozní výdaje v roce 2021 činily 139 mil. Kč;  nejvíce financí v rámci druhového 
třídění směřovalo na platy a související odvody (44 mil. Kč) a provozní příspěvky 
příspěvkovým organizacím (39 mil. Kč), dále na opravy majetku (28 mil. Kč – zahrnuje 

zejména opravu komunikace ul. Palackého); provozní výdaje představují 47 % celkových 
výdajů rozpočtu 

- v roce 2021 se realizovaly investiční výdaje v celkové výši 155 mil. Kč (meziroční nárůst 
činí 19 mil. Kč), investiční výdaje tvoří 53 % celkových výdajů rozpočtu, 
k nejvýznamnějším investičním akcím se řadí: 

 rekonstrukce zámku – 72 mil. Kč 

 práce spojené se znovuotevřením výstavy Muchova Slovanská epopej – 34 mil. Kč 

 rekonstrukce MŠ v Polánce – 25 mil. Kč 

 inženýrské sítě v lokalitě „Na Kačence“ – 6,5 mil. Kč 

 rekonstrukce ul. Rakšická – 7,6 mil. Kč 
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 výkupy pozemků – 3,6 mil. Kč 

- z pohledu odvětvového třídění výdajů se nejvíce finančních prostředků vynaložilo 

v oblasti kultury (114,5 mil. Kč), ve školství (40,8 mil. Kč), u chodu územní správy a 
samosprávy (42,7 mil. Kč), v oblasti dopravy (25 mil. Kč), územního rozvoje (36,7 mil. 
Kč). 

- z rozpočtu města bylo podpořeno celkem 55 projektů v celkovém finančním objemu       
4,8 mil. Kč 

- schvalování závěrečného účtu je dle zákona o obcích ve výhradní pravomoci 
zastupitelstva obce. 

 

Děkuji Ing. Florianové a celému finančnímu odboru za velmi dobrou práci celého roku 2021 a za 
přípravu tohoto materiálu.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2021 
vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku Města Moravský Krumlov za účetní období 
2021 sestavenou ke dni 31. 12. 2021 v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
 

 

 

8. Rozpočtová opatření č. 5 – 10/2022 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 5, 6, 7, 8 a 9/2022 provedené 
Radou města Moravský Krumlov. 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2022 v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: 

a) pro příspěvkovou organizaci Mateřská škola, Husova 299, Moravský 
Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 500 tis. Kč 

b) pro příspěvkovou organizaci Základní škola, nám. Klášterní 134, Moravský 
Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 751 tis. Kč a navýšení 
příspěvku na investice o částku 600 tis. Kč 

c) pro příspěvkovou organizaci Základní škola, Ivančická 218, Moravský 
Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 722 tis. Kč a navýšení 
příspěvku na investice o částku 50 tis. Kč 

d) pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov, U Mostu 587, 
Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 840 tis. Kč 

e) pro příspěvkovou organizaci Městské kulturní středisko, Nám. T.G.M. 40, 
Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 10 tis. Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

11. Poskytnutí humanitární pomoci městu Kvasyliv, Ukrajina – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – paní starostka výrazně děkuje za projevenou solidaritu. V této chvíli děkuji za 
velkou vstřícnost městu Moravský Krumlov. Pokud bude město Kvasyliv potřebovat, tak je 
navržen postup takový, že bychom oslovili i jiné obce na okrese Znojmo, zda by se nechtěli 
připojit. Ve chvíli, kdy budeme informování starostkou města Kvasyliv, tak bych Vám o tom 

řekl.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje postup RM ve věci poskytnutí 2. humanitární pomoci 
ukrajinským uprchlíkům, a to ve formě materiální pomoci městu Kvasyliv, Ukrajina 
v předložené výši a pověřuje starostu města podpisem příslušných dokumentů. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

12. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na 
financování sociální služby Pečovatelská služba, Pečovatelská služba Moravský Krumlov – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 1 853 300 Kč z rozpočtu 
města Moravský Krumlov v roce 2022 subjektu – Centrum sociálních služeb Znojmo, 
příspěvková organizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, na financování běžných výdajů 
souvisejících s poskytováním sociální služby Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská 
služba Moravský Krumlov, ID 4503635, v rozsahu stanoveném základními činnostmi 
uvedenými v ustanovení § 40 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění 
pozdějších předpisů. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města 
Moravský Krumlov na rok 2022 č. OSV/13/2022 se subjektem Centrum sociálních služeb 
Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, IČO 45671770, a jeho 

zřizovatelem, Městem Znojmem, Obroková 1/12, Znojmo, IČO 00293881, na sociální 
službu Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská služba Moravský Krumlov, ID 4503635, 
a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
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13. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na 
financování sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna 
Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 600 000 Kč z rozpočtu 
města Moravský Krumlov v roce 2022 subjektu – Diecézní charita Brno - Oblastní charita 
Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, na financování běžných výdajů 
souvisejících s poskytováním sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, 
s názvem Klub Coolna Moravský Krumlov, ID 7023613, v rozsahu stanoveném základními 
činnostmi uvedenými v ustanovení § 62 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve 
znění pozdějších předpisů. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2022 č. OSV/15/2022 se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita 
Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, IČO 44990260, na sociální 
službu Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, s názvem Klub Coolna Moravský 
Krumlov, ID 7023613, a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   
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Zdrželi se: 0  
 

 

 

14. Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 na 
financování sociální služby Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, Rodinný 
sociální asistent Znojmo – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 50 600 Kč z rozpočtu 
města Moravský Krumlov v roce 2020 subjektu – Diecézní charita Brno - Oblastní charita 
Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, Dolní Česká 313/1, 669 02 
Znojmo, na financování běžných výdajů souvisejících s poskytováním sociální služby 
Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, s názvem Rodinný sociální asistent Znojmo, 
ID 2994532, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými v ustanovení § 65 
zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2022 č. OSV/14/2022 se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita 
Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, Dolní Česká 313/1, 669 02 
Znojmo, IČ 44990260, na sociální službu Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, 
s názvem Rodinný sociální asistent Znojmo, ID 2994532, a pověřuje starostu města 
podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
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ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

15. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – Polánka – Inženýrské sítě pro 19 rodinných domků, ulice 
Za hřištěm – II. a III. etapa – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

Odchod – MUDr. KUČERA Ladislav – 17:55 hodin 

Nyní je 17 zastupitelů 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – stavba se v této chvíli blíží do finále. Nyní čekáme na propojení plynu a 

dalších instalací. Tím bude celá etapa dokončena. Ve středu proběhne aukční kolo na prodej 
těchto pozemků, kterých je 7 a zájemců máme 2x tolik. To je jen pro informaci.  
TKANÁ Pavlína – jaká je vyvolávací cena? 

MÍSTOSTAROSTA – vyvolávací cenu jsme stanovovali 1 400 Kč bez DPH. Uvidíme, kam se 
cena za pozemek v aukci vyšplhá. 
 

  

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – Polánka – Inženýrské sítě 
pro 19 rodinných domků, ulice Za hřištěm – II. a III. etapa se subjektem: AQUASYS spol. 

s.r.o., IČ 25344447, se sídlem Jamská 2488/65, 591 01 Žďár nad Sázavou, v předloženém 
znění a pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Příchod – MUDr. KUČERA Ladislav – 17:58 hodin 

Nyní je 18 zastupitelů 
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16. Informace o přípravě rekonstrukce ulic Nádražní a Dvořákova – předkládá Mgr. Zdeněk 
Juránek, místostarosta města  

 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – po několika letech jednání započala projekčními pracemi dlouho 
očekávaná rekonstrukce s oficiálním názvem „III/4133 Moravský Krumlov – ul. Nádražní“, která 
zahrnuje i ul. Dvořákova. Město se na této akci bude mimo jiné podílet svými přidruženými 
stavebními objekty, jako jsou nové a rekonstruované chodníky a veřejné osvětlení. Rekonstrukce 
této silnice je navržena od autobusového nádraží až po nádraží vlakové.  
Tato jednání probíhají za účasti projekční firmy – Linio Plan Brno a dalšími dotčenými subjekty, 
především správců inženýrských sítí. V rámci stavby bude rovněž provedena nová dešťová 
kanalizace v trase nové komunikace v intravilánu města. V současné době je se zástupci města 
upřesňována délka a poloha chodníků, autobusových zastávek, parkovacích stání a zelených 
pásů. 
Dále jsou řešeny trasy jednotlivých inženýrských sítí a jejich nová poloha vůči navržené 
komunikaci. Současně je jednáno se svazkem obcí VODOVODY A KANALIZACE o možnosti 
částečném provedení nové splaškové kanalizace a nového vodovodu v místech, kde dochází ke 
kolizi s nově navrženou komunikací. 
PROCHÁZKA Pavel – chtěl jsem se zeptat, je tam napsáno, že bude řešena i ta dešťová 
kanalizace, z ulice Nádražní bude svedena ulicí Rakšickou. Jak to tam bude?  
MÍSTOSTAROSTA – ano, je to jedna z variant. Původně se nepočítalo, že se bude dělat 
dešťová kanalizace. V této chvíli je navržena nová dešťová kanalizace v celé délce trasy. Je to 
změna oproti investičnímu záměru. Už minulý déšť ukázal, že to není úplně nejšťastnější řešení. 
Nová dešťová kanalizace bude museti být dimenzovaná, tak aby obsáhla celou ulici.  
PROCHÁZKA Pavel – tam je to havarijní, když trošku prší. Už teď by s tím chtělo něco udělat. 
Struhy kolem silnice jsou úplně vymleté.  
MÍSTOSTAROSTA – SÚS jsme o tomto problému již informovali a ve spolupráci se SmMK na 
nějaké řešení přijdou.  
PROCHÁZKA Pavel – myslel jsem opravu krajnice, protože ta je vymletá v některých místech 
cca 30 cm. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přípravě rekonstrukce komunikace 

„III/4133 Moravský Krumlov, ul. Nádražní“. 

 

 

 

17. Dodatky k Dohodám o úpravě vzájemných práv a povinností vlastníků provozně 
souvisejících vodovodů a kanalizací a ke Smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a 
kanalizací – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

MÍSTOSTAROSTA – město se v těchto dohodách a smlouvě zavázalo k uzavření dodatku v 
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případě aktualizace rozsahu provozovaného majetku. Vzhledem k tomu, že město Moravský 
Krumlov vybudovalo další lokality, vybavené novou infrastrukturou, je zapotřebí tyto změny 
zahrnout do stávajících dohod a smlouvy a schválit jejich dodatky. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 1 Dohody o úpravě vzájemných práv a 
povinností vlastníků provozně souvisejících vodovodů se společností:  VODOVODY A 
KANALIZACE, IČ 60418885, se sídlem Kubišova 1172/11, 674 01 Třebíč (v lokalitách MK: 
Novosady, Nad Haltýři, Na Kačence, Polánka: ul. Luční) v předloženém znění a pověřuje 
starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 1 Dohody o  úpravě  vzájemných  práv  
a  povinností  vlastníků  provozně souvisejících kanalizací se společností:  VODOVODY A 
KANALIZACE, IČ  60418885, se sídlem Kubišova 1172/11, 674 01 Třebíč (v lokalitách 
MK: Novosady, Na Kačence, Polánka: ul. Luční) v předloženém znění a pověřuje starostu 
města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o nájmu a provozování vodovodů a 
kanalizací se společností VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s., IČ 49455842, se 
sídlem Soběšická 820/156, Lesná, 638 00 Brno, divize Třebíč, ul. Kubišova 1172, 674 01 
Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

18. Koupě pozemků v lokalitě „Na Kačence“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
místostarosta města  

 

 

MÍSTOSTAROSTA – navazujeme na investiční akci, kterou jsme tam realizovali. S manželi 
Vackovými jsme se domluvili, že to následně odkoupíme. Dohoda byla na odkup té části, kde 
vybudujeme chodníky. Nakonec jsme se dohodli odkoupit celé ty pozemky, a to vzhledem 
k tomu, že uvažujeme o úpravě křižovatky.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na koupi pozemků p. č. 3156/1, 3156/3 a 3157/3, k. ú. Moravský Krumlov  

 za cenu 45 000 Kč, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
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19. Výsledek veřejné zakázky „Protipovodňová opatření města Moravský Krumlov“ – 

předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – máte zde předložen výsledek výběrového řízení. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledek zadávacího řízení na veřejnou zakázku 
„Protipovodňová opatření města Moravský Krumlov“. 

 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Protipovodňová opatření města 
Moravský Krumlov“ se subjektem: EMPEMONT s.r.o., Železničního vojska 1472, 757 01 
Valašské Meziříčí, IČ: 27772179 a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

20. Stanovení počtu zastupitelů na volební období 2022 – 2026 – předkládá Ing. Pavel 

Vavřina, tajemník MěÚ 

 

 

STAROSTA – v souladu s § 67 zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, je 
rozmezí počtu členů ZM 11 – 25. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 67 zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů, na počet členů zastupitelstva ve volebním období 2022 – 2026 na 21.  
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA 

Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

21. Souhlas ZM se vznikem PP – projekt: „Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu 
Moravskokrumlovsko III“ – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2, písm. p) zákona č. 
128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, se vznikem pracovního poměru založeného na 
DPP na předložené funkce v rámci realizace projektu „Místní akční plán rozvoje 
vzdělávání regionu MOravskokrumlovsko III“ č. projektu: CZ.02.3.68/0.0/0.0/20-

_082/0022933 spolufinancovaného z EU, Operační program: Výzkum, vývoj a vzdělávání 
pro členy ZM: Mgr. Třetinu, Mgr. Juránka a Mgr. Kotkovou. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, Mgr., PROCHÁZKA Jiří, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ 
Pavlína, ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 3 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., TŘETINA Tomáš, 
Mgr. 

 

 

 

22. Služby města Moravský Krumlov  
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1. Pozemky 

 

 

Nabídka k odkupu pozemků – spol.  VIAGEM a.s., Sokolovská 131/86, Karlín 186 00 Praha 
8 

Spol. VIAGEM a.s., nabízí městu k odkupu spoluvlastnický podíl ve výši 1/3 k pozemkům p. č. 
2904/1, p. č. 2987/19, p. č. 3043/5, p. č. 3131/20, p. č. 3140/27, p. č. 4503/9, p. č. 4503/12, p. č. 
4504/9, p. č. 4506/20 a p. č. 4549/7, vedené na LV 41 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov. Za 
spoluvlastnický podíl ve výši 1/3 k uvedeným pozemkům požadují celkem 229 440 Kč. 
Spol. VIAGEM a.s., dále nabízí městu k odkupu spoluvlastnický podíl ve výši 1/10 k pozemku p. 

č. 2135, vedený na LV 1686 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 41 640 Kč. 
Rada města nedoporučuje zastupitelstvu města tyto odkupy schválit. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje odkup spoluvlastnického podílu ve výši 1/3 k pozemkům 
p. č. 2904/1, p. č. 2987/19, p. č 3043/5, p. č. 3131/20, p. č. 3140/27, p. č. 4503/9, p. č. 4503/12, 
p. č. 4504/9, p. č. 4506/20 a p. č. 4549/7, vedené na LV 41 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za 

cenu celkem 229 440 Kč od spol. VIAGEM a.s., Sokolovská 131/86, Karlín, 186 00 Praha 8. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje odkup spoluvlastnického podílu ve výši 1/10 k pozemku p. 

č. 2135, vedený na LV 1686 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 41 640 Kč od spol. 
VIAGEM a.s., Sokolovská 131/86, Karlín, 186 00 Praha 8. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
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Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

 

23. Korespondence  

 

DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU 
KORESPONDENCE. 

 

 

 

 

 

24. Různé 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

a) 124320 Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov – ul. 

Palackého, Školní a Komenského – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty o přidělení dotace z programu 

„Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov – ul. Palackého, 
Školní a Komenského“. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací zadávacího řízení investiční 
akce „Obnova místních komunikací v centrální části města Moravský Krumlov – ul. 

Palackého, Školní a Komenského“. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 
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Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

b) Veřejnoprávní smlouva – poskytnutí dotace z rozpočtu JmK – SDH Moravský Krumlov – 

Rakšice – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 
076717/22/OKH subjektu: Jihomoravský kraj, Žerotínovo náměstí 3, 601 82 Brno, IČO: 
70888337 na spolufinancování projektu: „Pořízení věcných prostředků PO pro jednotku 
SDH Moravský Krumlov – Rakšice 2022“ ve výši 82 000 Kč v předloženém znění a 
pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

c) Žádost o poskytnutí daru – Nadace Mucha – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník 
MěÚ 

 

STAROSTA – jedná se o propojení světů v nadčasovém projektu Muchovy stezky, kdy 
jednotlivá města vystavují ve svých výstavních prostorech originální věci ze sbírky Nadace 
Mucha. Celkovou částku projektu máte uvedenou v předloženém materiálu a symbolická částka 
pro naše město je 50 000 Kč.  
Mgr. LANG Petr – tam je napsáno, že se na celý projektu skládají všechny obce 50 000 Kč. 
Nevychází mi to tam, 4x 50 000 je 200 000 Kč, a tam je 150 000 Kč. 

STAROSTA – města, která se účastní Muchovy stezky, dávají celkem 150 000 Kč. Dáváme 
stejnou částku jako Ivančice.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města v rámci programu VFP 
na rok 2022 v oblasti individuální subjektu: Nadace Mucha, Hradčanské náměstí 65/6, 118 
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00 Praha 1, IČO: 62930494 ve výši 50 000 Kč na spolufinancování projektu „Nadčasový 
Mucha: Spojení světů“. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 

Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města subjektu: Nadace Mucha, Hradčanské náměstí 65/6, 118 00 Praha 1, IČO: 62930494 

ve výši 50 000 Kč na spolufinancování projektu „Nadčasový Mucha: Spojení světů“ 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Jiří, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

 

 

25. Diskuze 

 

 

 

Ing. ŠLAPANSKÝ František – kdy budou známy podmínky provozu a pohybu chodců v době 
akce „SUPERMOTO Moravský Krumlov“. Když to bylo v Hrušovanech, tak k tomu byl 

vypracován takový dokument, kam se smí a kam se nesmí. Tak se ptám, jestli bude pro nás také 
vypracován takový dokument? Mapový podklad, organizační pokyny pro obyvatele a podnikatele 

atd.  
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STAROSTA – určitě bude něco připraveno. Vše by mělo proběhnout tak, aby byla zaručena 
bezpečnost obyvatel.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – my jsme před časem řešili dopravní situaci u Polikliniky.   
Dále popisuje různé dopravní situace u Polikliniky a navrhuje možné řešení.  
Chci se zeptat, zda je tato situace nějak v řešení? 

MÍSTOSTAROSTA – projektovou dokumentaci k tomu máme, teď je otázkou, zda to budeme 

realizovat a kdy. 

STAROSTA – je to také závislé na tom, co vedení Polikliniky chce. Jestli tam bude domov 
důchodců, další výstavba? Pak ten vjezd bude dimenzován úplně jinak. Ta křižovatka, a k tomu 

se přidávám, se stává nebezpečnou.  
 

Diskuze ve věci parkování v areálu Polikliniky.  
 

 

 

Přeji Vám krásnou a klidnou dovolenou.  
 

 

 

 

26. Závěr 
 

 

 

 

Pan starosta ukončil jednání v 18:20 hodin 

 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová  
 

 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

 

        ………………………………….. 
       MUDr. Ladislav Kučera 
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…………………………………..   
                Pavel Procházka 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 22. 6. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


